

PRESS RELEASE
For Immediate Distribution

**MALAYSIAN GENOMICS RESOURCE CENTRE BERHAD RECORDS
SIGNIFICANT INCREASE IN REVENUE OF RM7.63 MILLION**

- *Group swings back to profitability on distribution of immunotherapy treatment*
 - *Redesignation of Noor Azri bin Dato' Sri Noor Azerai as Executive Director*
-

PETALING JAYA, 16 FEBRUARY 2022 – Malaysian Genomics Resource Centre Berhad (“MGRC” or “the Group”), a leading genomics and biopharmaceutical specialist, today announced that it recorded revenue of RM7.63 million for the second quarter ended 31 December 2021 (“2Q FY2022”), a significant increase of RM7.49 million compared with revenue of RM0.14 million for the corresponding quarter of the previous year.

The increase in revenue stems from the contribution of the Group’s biopharmaceuticals division, which contributed 78% of total revenue and was largely due to the distribution of immunotherapy and cell therapies as well as COVID-19 vaccine distribution and administration.

MGRC registered profit after tax (“PAT”) of RM1.01 million for 2Q FY2022 compared with a loss of RM1.55 million in the previous corresponding quarter, with the swing back to profitability due to the higher margins from the distribution of immunotherapy and cell therapies.

For the first six months ended 31 December 2021 (“1H FY2022”), the Group registered revenue of RM16.94 million, which is an increase of RM16.72 million compared with revenue of RM0.22 million in the corresponding period of the previous financial year. MGRC registered PAT of RM1.25 million for 1H FY2022 compared to a loss of RM2.39 million in the corresponding period of the previous financial year.

Dato’ Alvin Nesakumar, Executive Director of MGRC, said, “The significant improvement in revenue was due to the new revenue streams arising from our diversification into the biopharmaceuticals sector in late 2020 while our return to profitability was led by the successful ramp up in distribution of higher margin immunotherapy and cell therapies. Our financial performance for the quarter under review is progressing positively and we believe it is strong enough for us to start regularising our stock listing status.”

The Group also announced the redesignation of Encik Noor Azri bin Dato’ Sri Noor Azerai (“Azri Azerai”) as an Executive Director from Independent Director previously. His redesignation takes effect from 16 February 2022. Azri Azerai is currently an Executive Director of Bintai Kinden Corporation Berhad (“Bintai Kinden”), and an Independent Non-Executive Director in both Serba Dinamik Holdings Berhad and NWP Holdings Berhad.

"We welcome Azri Azerai as our executive director as he shares the same vision for MGRC's future as the region's leading precision and personalised healthcare services company. He has the experience in helping the turnaround of Bintai Kinden's financial performance to black subsequent to his appointment on its Board in July 2021, following which he was redesignated as the Deputy CEO within a year."

Alvin added, "As the economy continues to recover, we are seeing important opportunities for innovative commercial partnerships and collaborations in the fields of genomics and biopharmaceuticals. We look forward to announcing these new initiatives in the coming months."

ABOUT MALAYSIAN GENOMICS RESOURCE CENTRE BERHAD

Malaysian Genomics Resource Centre Berhad ("MGRC" or "the Group") is a leading genomics and biopharmaceutical company based in Southeast Asia. The Group was established in 2004 and listed on the Bursa Malaysia stock exchange in 2010. From pioneering work in genome sequencing, bioinformatics analysis, and genetic screening services, MGRC has expanded into the biopharmaceutical sector with the manufacturing of cell therapies including immunotherapy for various types of cancer.

Utilising its high-throughput sequencing lab, advanced microarray facility, and new state-of-the-art cell processing lab, the Group is committed to improving access to the latest in precision and personalised healthcare solutions.

For more information, visit www.mgrc.com.my.

Issued By: Swan Consultancy Sdn. Bhd. on behalf of Malaysian Genomics Resource Centre Berhad
Date: 16 February 2022

For more information, please contact:

Hakim Syed Munif
Tel: +60 12-318 5410
Email: h.juraimi@swanconsultancy.biz

KENYATAN MEDIA

Untuk Siaran Segera

MALAYSIAN GENOMICS RESOURCE CENTRE BERHAD CATAT PENINGKATAN BESAR PEROLEHAN SEBANYAK RM7.63 JUTA

- *Kumpulan kembali meraih keuntungan atas pengedaran rawatan immunoterapi*
 - *Penjawatan semula Noor Azri bin Dato' Sri Noor Azerai sebagai Pengarah Eksekutif*
-

PETALING JAYA, 16 FEBRUARI 2022 – Malaysian Genomics Resource Centre Berhad (“MGRC” atau “Kumpulan”), pakar peneraju genom dan biofarmaseutikal, hari ini mengumumkan syarikat mencatat perolehan sebanyak RM7.63 juta bagi suku kedua berakhir 31 Disember 2021 (“2Q FY2022”), suatu peningkatan besar sebanyak RM7.49 juta berbanding hanya RM0.14 juta bagi tempoh suku yang sama tahun sebelumnya.

Pertambahan di dalam perolehan adalah hasil sumbangan dari divisyen biofarmaseutikal Kumpulan, yang menyumbang 78% daripada keseluruhan perolehan dan kebanyakannya hasil pengedaran immuniterapi dan terapi sel serta pengedaran dan pentadbiran vaksin COVID-19.

MGRC mencatatkan keuntungan selepas cukai (“PAT”) sebanyak RM1.01 juta bagi 2Q FY2022 berbanding kerugian sebanyak RM1.55 juta pada suku tahunan sama tahun sebelum ini, suatu pusingan kembali ke keuntungan didorong oleh margin lebih tinggi daripada pengedaran immunoterapi dan terapi sel.

Bagi tempoh enam bulan pertama berakhir 31 Disember 2021 (“1H FY2022”), Kumpulan mencatat perolehan sebanyak RM16.94 juta, suatu pertambahan sebanyak RM16.72 juta berbanding RM0.22 juta bagi tempoh sama tahun kewangan sebelum ini. Bagi PAT pula, MGRC meraih RM1.25 juta bagi 1H FY2022 berbanding rugi sebanyak RM2.39 juta bagi tempoh sama tahun sebelum ini.

Dato' Alvin Nesakumar, Pengarah Eksekutif MGRC, berkata, “Kemajuan besar di dalam perolehan adalah disebabkan aliran perolehan baharu berikutan langkah kami mempelbagaikan produk terutama ke sektor biofarmaseutikal pada akhir 2020 manakala kembalinya kami kepada keuntungan didorong oleh kejayaan meningkatkan margin lebih tinggi pengedaran immunoterapi dan terapi sel. Prestasi kewangan kami bagi suku tahunan dalam kajian berjalan dengan positif dan kami yakin ia adalah cukup kukuh untuk kami mengatur semula status saham penyenaian kami.”

Kumpulan turut mengumumkan penjawatan semula jawatan Encik Noor Azri bin Dato' Sri Noor Azerai (“Azri Azerai”) sebagai Pengarah Eksekutif daripada Pengarah Bebas sebelum ini. Penjawatan semula beliau berkuatkuasa 16 Februari 2022. Azri Azerai pada masa ini merupakan Pengarah Eksekutif di Bintai Kinden Corporation Berhad (“Bintai Kinden”), dan Pengarah Bebas Bukan Eksekutif di Serba Dinamik Holdings Berhad dan NWP Holdings Berhad.

"Kami mengalu-alukan Azri Azerai sebagai pengarah eksekutif kami dengan beliau berkongsi wawasan yang sama untuk masa hadapan MGRC sebagai syarikat peneraju perkhidmatan penjagaan kesihatan berketepatan dan diperibadikan di rantau ini. Beliau memiliki pengalaman di dalam membantu memulihkan prestasi kewangan Bintai Kinden kembali kepada keuntungan sejurus pelantikannya ke Lembaga Pengarah syarikat pada Julai 2021, susulan penjawatan semulanya sebagai Timbalan CEO dalam tempoh setahun."

Alvin menambah, "Dengan ekonomi terus memulih, kami melihat peluang-peluang penting bagi perkongsian dan kolaborasi komersial inovatif di dalam bidang genom dan biofarmaseutikal. Kami berharap untuk mengumumkan inisiatif-inisiatif baharu ini dalam bulan-bulan mendatang."

MENGENAI MALAYSIAN GENOMICS RESOURCE CENTRE BERHAD

Malaysian Genomics Resource Centre Berhad ("MGRC" atau "Kumpulan") adalah syarikat peneraju genom dan biofarmaseutikal berpangkalan di Asia Tenggara. Kumpulan ini ditubuhkan pada 2004 dan disenarai di Bursa Malaysia pada 2010. Daripada kerja-kerja perintis di dalam penjujukan genom, analisis bioinformatik, dan perkhidmatan pengimbasan genetik, MGRC telah berkembang ke dalam sektor biofarmaseutikal dengan pembuatan terapi sel termasuk imunoterapi bagi pelbagai jenis kanser.

Menggunakan makmal penjujukan berdaya pengeluaran tinggi, fasiliti susunan mikro termaju dan makmal pemprosesan sel terbaharu paling canggih, Kumpulan adalah komited untuk menambah baik akses kepada rumusan penjagaan kesihatan terbaharu yang berketepatan dan diperibadikan.

Untuk maklumat lanjut, lawat www.mgrc.com.my.

Diterbitkan oleh: Swan Consultancy Sdn. Bhd. mewakili Malaysian Genomics Resource Centre Berhad
Tarikh: 16 Februari 2022

Untuk maklumat lanjut, hubungi:
Hakim Syed Munif
Tel: +60 12-318 5410
E-mel: h.juraimi@swanconsultancy.biz

MALAYSIAN GENOMICS RESOURCE CENTRE 有限公司 营收大幅增长至 763 万令吉

- 免疫治疗法分销业务，助力该集团成功转亏为盈
- 重新委任 Noor Azri bin Dato' Sri Noor Azerai 为执行董事

八打灵再也，2022年2月16日 – 领先业界的基因组学和生物制药专家 Malaysian Genomics Resource Centre 有限公司 (“MGRC”或“该集团”) 今日欣喜宣布，在截至 2021 年 12 月 31 日的次季 (“2Q FY2022”) 中，取得 763 万令吉的营业额，按年大幅增长 749 万令吉，显著高于上一财年同季的 14 万令吉。

营业额大增的大功臣来自于该集团的生物制药业务，贡献了总营业额的 78%，这要归功于免疫治疗法和细胞治疗法的分销业务，以及 2019 冠状病毒病疫苗分销和管理业务。

在 2022 财年次季，MGRC 取得了 101 万令吉的税后净利，意味着从上个财年同季的 155 万令吉亏损中转盈，这要归功于免疫和细胞治疗法分销业务拥有更高的利润率。

在截至 2021 年 12 月 31 日的首 6 个月中 (“1H FY2022”)，该集团取得 1694 万令吉的营业额，相较于上财年同期的 22 万令吉增加 1672 万令吉。MGRC 同时期的税后净利达到 125 万令吉，同样扭转了上财年同期的 239 万令吉净亏损。

MGRC 执行董事拿督 Alvin Nesakumar 指出：“本集团在 2020 年底时将业务多元化至生物制药领域，创造了新的收入来源，方有今日营业额显著的改善；同时，免疫和细胞治疗法的分销业务拥有较高的利润率，助我们成功转亏为盈。我们当季的财务表现进展良好，相信这足以让我们开始重振股价状态。”

该集团也宣布，独立董事 Noor Azri bin Dato' Sri Noor Azerai (“Azri Azerai 先生”) 将重新委任为执行董事，从 2022 年 2 月 16 日生效。Azri Azerai 先生目前是民泰近电有限公司 (“Bintai Kinden”) 的执行董事，同时也是世霸动力控股有限公司 (Serba Dinamik Holdings Berhad) 和 NWP 控股有限公司的独立非执行董事。

“我们非常欢迎 Azri Azerai 先生加入我们，出任执行董事一职。他与 MGRC 的未来发展拥有相同的愿景，期望共同成长迈进，打造领先区域行业的精准和个性化医疗保健服务公司。他在帮助企业扭转财务亏损方面深具经验，在 2021 年 7 月加入民泰近电的董事部后，不到 1 年就获委任为副首席执行官，成功助该公司转亏为盈。”

拿督 Alvin Nesakumar 补充说：“随着经济持续复苏，我们发掘到了一些在基因组学和生物制药领域缔结创新商业联盟和合作的重要结汇，非常期待在未来几个月能向大家宣布相关的新进展。”

关于 MALAYSIAN GENOMICS RESOURCE CENTRE 有限公司

Malaysian Genomics Resource Centre 有限公司（“MGRC”或“该集团”）是一家位于东南亚的领先基因组学和生物制药公司，成立于 2004 年，并在 2010 年上市于大马证券股票交易所。MGRC 从基因组测序、生物信息学分析和基因筛查服务起家，如今已经将业务版图扩展至细胞治疗法的生物制药领域，包括针对各种癌症的免疫治疗法。

该集团通过其高通量测序实验室、先进的微阵列设备，以及顶级的细胞处理实验室，致力于提升和改善精准和个性化医疗保健解决方案，以服务更多人士。

欲知更多资讯，请浏览 www.mgrc.com.my。

发行: Swan Consultancy Sdn. Bhd.代 Malaysian Genomics Resource Centre 有限公司发布

日期: 2022 年 2 月 16 日

更多咨询，请联络：

Hakim Syed Munif

电话: +60 12-318 5410

电邮: h.juraimi@swanconsultancy.biz